
 

     

 

Αθήνα, 3 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Καταγγελία πως η Περιφέρεια Αττικής προχώρησε σε απευθείας ανάθεση 

του δικαστικού χειρισμού των υποθέσεων σε Μάνδρα και Μάτι σε δικηγορική 

εταιρεία» 

 

Ο Σύλλογος Υπαλλήλων Περιφέρειας Αττικής καταγγέλλει την Περιφέρεια Αττικής για 

απευθείας ανάθεση σε δικηγορική εταιρεία του δικαστικού χειρισμού των υποθέσεων σε 

Μάνδρα και Μάτι. 

Μάλιστα, όπως σημειώνει ο Σύλλογος στη καταγγελία του: 

“Πατώντας και αξιοποιώντας τον πόνο πληγωμένων ανθρώπων από τις καταστροφές και 

τους θανάτους στη Μάνδρα (πλημμύρες) και το Μάτι (φωτιά) αναθέτει σε δικηγορική 

εταιρεία το δικαστικό χειρισμό των σχετικών αγωγών αποζημιώσεων. 

Προβάλλουν την ιδιαίτερη σημασία των σχετικών υποθέσεων για να κρύψουν την 

αναιτιολόγητη απόφαση να προχωρήσουν σε ανάθεση «εκατομμυρίων», δεδομένου ότι οι 

αμοιβές της δικηγορικής εταιρείας δεν προβλέπεται να είναι με συγκεκριμένο και 

προκαθορισμένο ποσό, αλλά με ποσοστό από τις διεκδικούμενες αποζημιώσεις!!! 

Και προσπαθούν να το κρύψουν αυτό καλά αφού παραπέμπουν σύμφωνα με τις σχετικές 

αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής (1568/2020 και 1573/2020) στον Κώδικα 

Δικηγόρων γενικά…!!! 

Μιλάμε, δηλαδή, για αμοιβή εκατομμυρίων στην συγκεκριμένη δικηγορική εταιρεία, αμοιβή 

που θα προκύψει με το 2% επί του ποσού κάθε διεκδικούμενης αποζημίωσης!!!, μιας και 

από ότι φαίνεται θα κινείται η κάθε υπόθεση στα 800.000 – 1.000.000 ευρώ… και βέβαια 

όλες οι υποθέσεις (πάνω από 100) είναι λίγο-πολύ, όπως λένε και οι ειδικοί καρμπόν. 
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Η Περιφερειακή Αρχή δεν έκανε τον κόπο ούτε καν να προχωρήσει σ’ ένα στοιχειώδες 

«διαγωνισμό», για το πού να αναθέσει το χειρισμό των υποθέσεων αυτών” 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της καταγγελίας,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για την καταγγελία; 

2. Για ποιο λόγο επιλέχθηκε η συγκεκριμένη εταιρεία και δεν οργανώθηκε ένας 

κανονικός διαγωνισμός; 

3. Υπήρξαν κι άλλες εταιρείες που εξετάσθηκαν και απορρίφθηκαν; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




